
Zápis z jednání města Proseč a ředitelky ZŠ 

konané 18. června 2013 v kanceláři starosty města Proseč 

 

Přítomni: František Skála, Karel Hloušek, Pavel Čermák, Mgr. Lenka Žežulková 

Omluveni:  Jan Macháček 

Hosté:  Mgr. Jarmila Broulíková, Mgr. Josef Roušar 

 

Ředitelka školy seznámila členy rady s: 
 

 zateplováním školní budovy + oprava oken - příprava vnitřních prostor 

 problémy se střechou nad školní jídelnou - nyní je čerstvě po opravě p. Soudkem  

 návštěvou hygieny ve škole - výhrady proti dveřím k myčce - je nutné vyměnit stávající 

dřevěné za plastové - ředitelka situaci již řeší 

 škola má nový server 

 ZŠ vybudovala nové pískoviště pro ŠD, p. Broulíková poděkovala Prosečským službám za 

pomoc a ochotu 

 ZŠ vybudovala kompost - splnila tím 1. část EKO projektu 

 ZŠ přijala grant na podporu angličtiny pro 1. - 3. tř. ZŠ - první část projektu uzavřena, 

pokračování bude v následujícím školním roce 

 ZŠ přijala grant - spolupráce ZŠ se SŠZ Vysokého Mýta - projekt je určen žákům 8. a 9. tř. a 

zaměřen na technické vzdělávání 

 žáci ZŠ se zúčastnili zájezdu do Paříže - výhra v soutěži AMAVET - festival vědy a 

techniky Pardubice 

 výborný úspěch v soutěži Hledáme mladého chemika - 6. místo v celorepublikovém kole - 

F. Zach 

 úspěch v soutěži školních časopisů - 1. místo v Pardubickém kraji 

 na další úspěchy školy a jejích žáků a pedagogů - viz. web školy 

Ředitelka Mgr. Jarmila Broulíková předá oficiálně školu řediteli Mgr. Josefu Roušarovi k 31. 7. 

2013. 

Členové Rady města oficiálně osobně poděkovali ředitelce Mgr. J. Broulíkové za její skvělou a 

dlouholetou práci v místní škole a popřáli jí hodně úspěchů v jejím dalším osobním životě. 


